

8天7晚 | 9天7晚

# 昆明 丽江 到香格里拉

石林 | 沙溪古镇 | 玉龙雪山 | 香格里拉 | 大理



She Lin Geopark | Shaxi ancient city | Jade Dragon Snow



www.top-one.com.my



雪山山腰云腾雾绕,远望像一条银白色的巨龙,因此得名。 为纳西族的神山和聚居地之一;纳西族人称雪山为"欧鲁", 意为"银色的山岩"。

Validity: All Season

**CODE: 8KMGXGL** 



#### **吉隆坡/新加坡**(飞往) **昆明-石林**(车程1小时)

机上用餐;晚餐:鲜花宴

欢迎您与第一旅游畅游中国-昆明。抵达昆明国际机场后,由专车接送 至酒店。

住宿 4\* 石林大酒店 或同级

# **石林 - 楚雄** (车程3.5小时)

早餐,午餐:宜良烤鸭,晚餐:彝族民俗宴

#### 大小石林风景区

云南石林风貌独特,有浩如林海的奇峰异石、钟乳密布的溶蚀洞穴、玲 珑秀丽的高原湖泊,石林风景区被誉为「上帝的盆景」。

住宿 5\* 维也纳或同级

# **楚雄 - 大理 - 沙溪古镇 - 丽江** (车程5小时)

早餐,午餐:白族风味,晚餐:精品合菜

#### 喜洲古镇

重要的白族聚居的城镇,这里有着保存最多、最好的白族民居建筑群。 探访白族居民剧名, 品尝三道茶及欣赏歌舞秀

# 《去有风的地方》"沙溪古镇"(古戏台、寺登街、玉津桥、兴教寺)

随处可见的百年老宅,保持了原有的白族特色和当地建筑风貌。

住宿 5\* 祥和/凯里亚德或同级

# 丽江 - 玉龙雪山

早餐, 午餐; 雪厨自助餐, 晚餐; 虰鳟鱼火锅

# 玉龙雪山【大索道】

是世界上北半球纬度最低、海拔最高的山峰。乘坐云杉坪索道全长约 1000米,上下高差约300米,运行时间约3分钟便可到达上部站云杉索 道。游览: 白水河, 蓝月谷, 甘海子

# 丽江古城【四方街】

交通四通八达, 周围小巷通幽, 据说是明代木氏土司按其印玺形状而

印象丽江表演由导演张艺谋携手王潮歌、樊跃共同执导, 历时1年多时 间,经上百次修改完成。

住宿 5\* 祥和/凯里亚德或同级

# **丽江 - 虎跳峡 - 香格里拉** (车程3.5小时)

早餐,午餐:峡谷风味,晚餐:藏民风味

# 虎跳峡

受两岸高山的紧紧束缚,江流入峡后宽仅50多米,最窄处虎豹一跃即过

#### 独克宗古城

目前中国保存最好、最大的藏民居群,是历史上的滇藏茶马古道及今天 滇藏公路的必经重镇

#### 龟山公园(世界最大转经筒)

藏传佛教主张转动转经筒可以消灾减难,一天早三圈、晚三圈,顺时 针,同时还要默念六字真言。

住宿 5\* 蜀锦/怡程或同级

# 香格里拉 - 大理 (车程4小时)

早餐,午餐:中式合菜,晚餐:砂锅鱼风味

### 松赞林寺

整个藏区都有着举足轻重的地位,被誉为"小布达拉宫"

#### 大理古城【洋人街】

原名"护国路", 意为民国初云南人民反对袁世凯称帝, 起兵护国而得 名。护国路东西走向,长1000米

住宿 4\* 大院里/维也纳或同级



- 昆明 (车程4.5小时) 早餐,午餐:中式合菜

# 理想邦"圣托里尼"

大理不仅有风花雪月,还有瑞士风光,希腊风光,在海东镇上的理想 邦,坐落十几家酒店,被誉为中国版的圣托里尼。(包含下午茶)

#### 景星花街

保留了老昆明的风格特色,运用海派风格和元素进行场景改造。走在步 行街上,晚餐自理于小吃一条街品尝当地小吃。

住宿 5\* 希尔顿花园酒店或同级



# 昆明(飞返) 吉隆坡/新加坡

早餐,机上用餐

早餐后,自由活动至接送前往机场。

#### 备注:

依据航空时间不同,8天7晚 或9天7晚行程。

+607-334 3388 © 012-782 3788

2/4



Kuala Lumpur / Singapore (Flight) Kunming - Shilin (Journey 1 hours)

Meal on Board / Dinner

Welcome to a unique experience for Kunming Trip. Transfer to Airport for your pleasant flight to Kunming. Upon arrive transfer to hotel for check in.

Hotel 4\* Shilin Hotel or similar class

**Kunming - Chuxiong** (Journey 3.5 hours)

Breakfast / Lunch / Dinner

Shilin It is the oldest and most representative scenic spot. Discover the world's typical karst stone forest in the style of multiple sword-shaped Stone Forest, renowned as one of the wonders of the world. (Includes Electrical Car)

Hotel 4\* Vienna Hotels or similar class



# Chuxiong - Da'li - Shaxi Ancient Town - Lijiang (Journey 5 hours)

Breakfast / Lunch / Dinner

Xizhou ancient town faces Erhai Lake on the east and rests on Cangshan Mountain in the west, featured with numerous Bai classical residences, famous local dishes - Xizhou Baba, and Bai ethnic customs and activities like Three-course Tea and Tie-dye.

Shaxi historical village was once an important station on the ancient tea-horse road. Now Shaxi is guieter and simpler, and it also better preserves the style of the tea-horse town. Xingjiao Temple is a major attraction of Shaxi.

Hotel 5\* Xianghe No.1 Holiday Hotel or similar class

# **Lijiang - Jade Dragon Snow Mountain**

Breakfast / Lunch / Dinner

Jade Dragon Snow Mountain Glacier Park (Big Ropeway): It is one of the lowest latitude Eurasia distributions of snow-capped mountains in the world.

Lijiang Ancient Town The Old Town of Lijiang, a well-preserved old city of ethnic minorities with brilliant culture, is a central town of the Lijiang Autonomous County of the Naxi Ethnic Minority in Yunnan Province.

Impression of Lijiang Show: It is a magnificent outdoor singing and dancing performance demonstrating the tradition and lifestyle of the local ethnic people. Directed by Hollywood movie director Zhang Yi Mou.

Hotel 5\* Xianghe No.1 Holiday Hotel or similar class

Lijiang - Shangri'La (Journey 3.5 hours)

Breakfast / Lunch / Dinner

Tiger Leoping Gorge: It is divided into three sections: Upper Tiger Leaping, Middle Tiger Leaping and Lower Tiger Leaping. It is one of the deepest canyons in China.

Dukezong Ancient City is the best preserved and largest Tibetan residential area in China.

Guishan Park is built on the mountain. The top of the mountain is Chaoyang Building, which is three stories high.

Hotel 5\* Shangri-La Yijin Muyun Hotel or similar



# Shangri'La - Da'li (Journey 4 hours)

Breakfast / Lunch

Ganden Sumtseling Monastery is the largest Tibetan Buddhist monastery in Yunnan province and is sometimes referred to as the Little Potala Palace.

Dali ancient city was traditionally settled by the Bai and Yi ethnic minority groups and is the capital of the Dali Bai Autonomous Prefecture.

Hotel 4\* Vienna Hotels or similar class



# Da'li - Kunming (Journey 4.5 hours)

Breakfast / Lunch

"Dali's Ideal State" Santorini a unique and award-winning villa with a panoramic view of the caldera and the volcano.

Jing Xing Street Some of the old houses are in disrepair and on the verge of collapse, and they are crowded with jewelry, chimney, and silver stores, as well as some small tea shops.

5\* Hilton Garden Inn or similar

# Kunming (Flight) Kuala Lumpur / Singapore

Meal on Board

After breakfast, transfer to Airport for your flight back to home sweet home.

Package by Scoot, 9 Days 7 Nights. Sequence timing of the Sightseeing might be adjust according the local situation.



风味餐:鲜花宴,农家风味,宜良烤鸭,中式合菜,束河时光,雪厨自助餐,虹鳟鱼火锅,中式合菜,楚雄风味宴,过桥米线

• 全程不购物! NO Shopping

• 推荐自费: 杨丽萍·云南映象大型原生态歌舞秀 RMB 280/人

#### **PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:**

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- Confirm depart group minimum 10 person, 15 person arrange Tour Leader Services

# TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

#### **TERMS & CONDITIONS:**

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://www.top-one.com.my/more/tnc .
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

# 配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

# 旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险-出发前,建议您购买全面的旅游保险。

# 条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

# 第一旅游机构(马)有限公司

Rea no. 198601004822 KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Address: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta`zim, Malaysia









# Contact:

联系:

update: 31 December 2024 1:33 pm